
PROTOKOI, NR XIII / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

zwolanej w trybie $ 23 Statutu Gminy Jgdrzej6w
odbytej w dniu 28 czerwca 2007 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 15rs Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XIII

sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych
na ustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturp radnego Roberta Kruka na sekretarza obrad.
Radny Kruk wyrazll zgodq.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturq radnego Roberta Kruka
na sekretarza obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na obci42enie hipotekq nieruchomoSci

bgd4cych wlasnoSci4 Gminy JEdrzej6w.
3. Uchwata dotyczqca wprowadzenia zmran w uchwale m VU28l07 z dnia

25 stycznia 2007 roku w sprawie Gminnego Programu Prohlaktyki
i Rozwiqzywani a Probl em6w Alkoho I owy ch or az P r zeciw dzialania N arko mani i na
rok2007.

4. Zamkniqcie obrad.

A.d.2.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Olszak zapytal, czy jest koniecznoSt, obciqzania hipotek4 wszystkich

trzechnieruchomo5ci i czy s4one oszacowane.
Burmistrz Marcin Prszczek Odpowiedzial, ze jest taka potrzeba; bEdzie powoiany

biegly z listy bankowej, kt6ry oszacuje wartoSi tych nieruchomoSci i wtedy bgdzie wiadomo,
kt6re nieruchomoSci do jakiej wysokoSci bedq obci42one. Zostaly wskazane trzy
nieruchomoSci, ale trzeba miec nadziejg, 2e ich wartoSd bEdzie du2o wigksza i bqdzie
obci4zone tylko to, co konieczne. Wcze6niej byla mowa o porgczeniu r zabezpieczeniu
Srodk6w w budzecie, co wynikalo z tego, 2e bank nie chcial sig zgodzic na zabezpieczenie
hipoteczne.

Radny Adam Czajor zapytal, czy nie jest blgdem, 2e podejmujg siE tak4 uchwalE
w chwili odejScia kierownika ZPOZ; czy nie lepiej poczekai do czasu powolania nowego
kierownika.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e zobowiqzanie ma byi uregulowane do 25
sierpnia. Procedury zlohenra dokument6w i wyceny przez rzeczoznawcp zajm4 duzo czasu.
Nale2y dzialac tak, aby pracownicy po 25 sierpnia nie wyst4pili do s4du o egzekucjE.
Burmistrz poinformowal, 2e na razie obowi4zki kierownika ZPOZ bgdzie pelni6 gl6wna
ksiEgowa Pani Marta Lysek.

Radny Pawel Olszak zapytal, na jaki okres bEdzie zaciryany ten kredyt.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e na 5 lat.
Radny Pawel Olszak zapytal, czy ZPOZ bpdzie to splacal z wlasnej dzialalnoSci.



Burmistrz Wolski powiedzial, 2e nieprzypadkowo na zabezpieczenie hipoteczne
zaproponowano przychodnie. Dzigki temu pracownicy i kierownik bEd4 musieli mySlei
o splacie, bo nie bgd4mieli gdzie pracowai.

Radny Tadeusz Lesiakowski zapyta\, kiedy bgdzie konkurs na nowego kierownika.
Burmistrz odpowiedzial, 2e na razie da szansg Pani tr-ysek. Bgdzie pod baczn4

obserwacj4.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny dodal, 2e splata zobowiqzan wobec

pracownik6w daje mo2liwoSd umorzenia pozyczki w du2ej czqsci.
Radny Zdzislaw Adamczyk zapytal, czy nie jest potrzebna uchwala zebrania

wiejskiego w sprawie wyrazenia zgody na obciQzenie nieruchomosci.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial,2e niejest potrzebna zgoda zebrania

wiej skiego do ustanowienia hipoteki.
Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, ze jezeri zpoz sobie nie poradzi

Io zobowrqzanie spadnie na gming.
Radny Waclaw Kgdra powiedzial, 2e jest to powazna sprawa.

porzqdek obrad 20, czyli przed 8 dniami. Byla mo2liwos6, aby wprowadzii
trybie do porz4dku obrad sesji. Nie wiadomo, kiedy bEdzie okula wr6ci6
bylaby, gdyby te informacje padaly na komisjach.

Radny Pawel olszak zapytal, jakrozstrzvgnQla sig sprawa s4dowa.
Burmistrz Marek wolski odpowiedzial, ze sprawa zakonczyla

przekazal200 000 zl, co stanowi 50 % kwoty + odsetki.
Przewodni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Radni otrzymali
to w normalnym
do debaty, kt6ra

siE ugod4. NFZ

XlIIl75l07 w sprawie v,ryra2enia
wlasnoSciq Gminy Jqdrzej6w,

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr
zgody na obciq2enie hipotek4 nieruchomoSci bgdqcych
nastEpuj qc4 ilo6ci4 glos6w:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala Nr XIII/75107 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad .3 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Waclaw Kgdra zapytal,jakie braki formalne zawie'ala oferta zlozoni przez

Klub ..Piaskowanka".
Naczelnik Maciej KoSmider powiedzia\, 2e klub z Piask6w przedstawii oferlE

na szkolenie mlodzik6w w klubie sportowym, czyli nie na temat.
Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e wymogi sqzawute w ogloszeniu o konkursie.

Jezeli oferta nie spelnia podanych wymog6w - nie moze byc rozpatrywana.
Radny Waclaw Kqdra poinformowal, i2 wie od Pana Zigbif,skiego, ze ofert a byla

niekompletna z tego wzglgdu, i2 zawierala sformulowanie ,,na przygotowanie,, a nie
,,na przepr owadzenie".

Wiceprzewodnicz4cy Rady Jan Zigbiriski wyjaSnil, 2e ,,fla przygotowanie
reprezentant6w Piaskowianki do tego tumieju", a chodzilo o organizacjE wakacyjnej ligi.
Osoby, ktore przygotowaly ofertg nie zrozumialy o co tu chodzi.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalp nr XIII|76107 dotyczqcq
wprowadzenia zmian w uchwale nr YIl28l07 z dnia 25 stycznia 2007 roku w sprawie
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2007, nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:

_ 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr XIII/76107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .4 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1540 zamkn4l obrady XIII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
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